

干式专用磁选机-强磁磁选机-中国天创磁力制造

产品名称	干式专用磁选机-强磁磁选机-中国天创磁力制造
公司名称	柳州天创磁力设备制造有限公司
价格	.00/个
规格参数	给矿方式:上部给矿磁选机 品牌:天创 型号:TCDS2T2G
公司地址	柳州市柳邕路354号
联系电话	3210048 13607805657

产品详情

给矿方式	上部给矿磁选机	品牌	天创
型号	TCDS2T2G	用途	选褐铁矿、选锰矿磁选机
别名	褐铁矿干式磁选机	处理能力	7-9 (m ³ /h)
电动机型号	3	电动机功率	5.2 (kw)
外形尺寸	2913 × 1092 × 2900 (mm)	重量	1.5 (t)
磁场强度	强磁磁选机	磁系	筒辊式磁选机
磁系数量	双筒磁选机	干湿类型	干式除铁机
种类	永磁磁选机		

二筒二辊干式磁选机tcds2t2g系列磁选机是矿石经料仓落入振动装置，均匀地分布在导料板或输送带上，通过导料板或输送带送到磁场区，利用矿石磁性差异，在设备的分选区间受到重力和磁场力的作用下，因矿石运动的

轨迹差异而实现分离的干式分选设备。根据粒度大小分为两个粒级进行分选，处理量大，生产效率高，操作简单方便。适用范围1.对赤铁矿、假像赤铁矿、镜铁矿、褐铁矿、菱铁矿、锰矿、铬铁矿等的分选。2.对原生钛铁矿、海滨砂矿、原生金红石、黑钨矿等有色金属的粗选。3.对部分造岩矿物—黑云母、角闪石、橄榄石、电气石、辉石等粗选。4.对大部分造岩矿物—石英、长石、方解石等的粗选。

two-tube and two-roller dry magnetic separator tcds2t2g series magnetic separator is the dry separation equipment to make ores drop into vibrator through feed bin and be distributed onto stock guide or conveyor equably,

these ores will be sent to magnetic field by stock guide or conveyor, and then make use of the magnetism differences of ores which are acted on by gravity and magnetic force in

the separation area to realize the separation by the different movement locus of different ores. this separator will separate the ores by two fractions according to their

different dimensions, it has high efficacy and is easy to operate. scope of application: 1. to separate hematite, supposed hematite, specularite, limonite, siderite, manganese ore, chromite and so on. 2. to roughly separate some non-ferrous metals such as native ilmenite, beach placer, native rutile, wolframite and so on. 3. to roughly separate a part of rock-forming minerals such as black mica, hornblende, olivine, tourmaline, pyroxene and so on. 4. to roughly separate most of rock-forming minerals such as quartz, feldspar, calcite and so on.

柳州天创磁力设备制造有限公司位于广西最大的工业城市---柳州市，是一家集研发、生产、加工、制造、销售及售后服务和选矿工艺流程设计、矿石试验于一体的专业厂家。产品广泛应用于矿山、冶金、煤炭、制糖、水泥厂、非金属矿原料提纯等领域，产品畅销国内外、选矿工艺流程设计赢得众多客户的赞誉！

公司技术力量雄厚，拥有行业内出类拔萃的技术专家亲临现场指导，生产设备齐全，制造、工装夹具精良，试验、测试技术完善，是广西最具有创新潜力的磁力设备生产商。

公司本着“诚信为本、客户至上、锐意进取、开拓创新”的宗旨，秉承脚踏实地、艰苦奋斗的精神，专注发展成为一流的磁选设备生产和为客户设计精良选矿工艺流程的企业。

liuzhou tianchuang magnetic equipment manufacturing co., ltd., located in the biggest industrial city of guangxi---liuzhou, is a specialized manufacturer of research and development, production, process, manufacture, sales, after-sale service, beneficiation process design and ore test. its products not only are widely used in the fields of mine, metallurgy, coal, sugaring, cement plant, purification of raw material of nonmetallic mineral and so on, but also sell well in the domestic market and abroad; the beneficiation process design has won the praise from a lot of customers!

our company has a strong technical force and some technicians above the ordinary who can provide on-the-spot guidance, our production facilities are complete, manufacture and work fixtures are excellent, and measuring and testing techniques are perfect, we are the company who has the greatest innovation potential of all magnetic equipment manufacturers in guangxi.

with our company 's purpose of "openness based on sincerity, customer first, forge ahead and blaze new trials", we embrace the spirituality of down-to-earth and hard work, and devote our mind to become the top-ranking magnetic equipment manufacturer who can provide excellent beneficiation process flow for customers.

天创磁选机(talentcreate magnetic separator):可以分选的矿种有：磁铁矿，褐铁矿，赤铁矿，锰铁矿，钛铁矿，黑钨矿，砂锰矿，碳酸锰矿，冶金锰矿，氧化锰矿，铁砂矿，高岭土，稀土矿等。磁选机一般采用优质稀土磁钢和铁氧体磁钢复合而成，筒或辊的表平均磁感应强度为100 ~ 1600mt即1000gs-16000gs,堪称柳州磁选机的典范！磁选过程如下：矿粒在磁力和地球吸引力的共同作用下实现分选，不同的矿粒其磁性性质不同，会沿着不同的轨迹运动，从而实现分选。柳州天创磁力设备制造有限公司生产的磁选机,褐铁矿磁选机等高技术含量的选矿设备，质量卓越，欢迎广大客户光临惠顾！该干选机主要适用于褐铁矿干选和锰矿干选。

tianchuang separator (talentcreate magnetic separator): sorting of minerals can include: magnetite, limonite, hematite, manganese ore, ilmenite, wolframite, sand manganese, manganese carbonate, metallurgical manganese ore, manganese oxide, iron sands, kaolin, rare earth mining and so on. separator generally use high-quality ferrite magnets rare earth magnets and compound from a table or roller tube average magnetic induction 100 ~ 1600mt the 1000gs-16000gs, called a model of magnetic separator liuzhou! magnetic separation process is as follows: mineral particles in the earth's magnetic field and the combined effect of attraction to achieve separation, the different nature

of the magnetic properties of different mineral particles will follow a different trajectory in order to achieve separation. liuzhou tianchuang magnetic equipment co.ltd production of magnetic separator, magnetic separator limonite processing equipment and other high-tech, quality, excellence, welcome customers to visit us!